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Dagsorden i henhold til vedtægterne.

1. Til dirigent valgtes Peder Mogensen, som konstaterede, at generalforsamlingen var

lovlig indkaldt.

2. Formandens beretning.

Der er ved en enkelt forbruger konstateret 3 kolibakterier i en vandprøve.

Det var en ekstra prøve udtaget, efter at der før jul var taget en prøve med 1

kolibakterie samme sted. Der er ikke konstateret nogen kolibakterie ved afgang

vandværk. Der udtages ny prøve om en måned.

Starten på 2023 var startet godt, der har ikke været reparationer på ledningsnettet, og

3 ny forbruger er tilsluttet.

Men i oktober var et lynnedslag skyld i, at elektronik m.v. i eltavlen blev brændt af.

Dette medførte, at vores pumper til vand ud af vandværket på et tidspunkt kørte uden

vand og blev ekstrem varme, og mindst 1 af de 3 pumper har lidt stor skade.

Anders Østergård blev tilkaldt for at tilse skaden på elektronikken, men der var ikke

noget af det gamle, der kunne redes. Han kunne lave en oversigt til forsikringen om

skadestørrelsen på kr. 59.000,- + udgifter til elektriker på yderlig kr. 15.000,- til

skaden.

Asger er i dialog med forsikringen om den ene pumpe, der er defekt, og som nok

senere skal skiftes til en anden, og som evt. kan pumpe ud med en frekvens styring.

Efter at det nye elektronik blev installeret kunne det konstateres at der var et

vandspild på ca 100 m3 om dagen, dog kunne man ikke konstatere nogen sted, hvor

der kom vand op af jorden.

Efter en del udgravning og afspærringer af ledningsnet samt hjælp fra en lækage

søger fra Thy, fik vi endelig fundet lækagen og stoppet vandspildet.

Der var på dette sted en drænledning, der kunne tage alt vandet, der kom ud.

Reparationen blev lavet her først i 2024.

Aflæsning af målerne ved alle forbrugere blev pga. lækage udført den 19 december

for evt. at kunne finde vandspillet inde på privat grund.

Denne aflæsning blev så lagt til grund for afregning af vandforbruget i 2023.

Derfor er der ikke blevet en stor ekstra vandforbrug konstateret her i år, men det vil

nok vise sig til 31/12 i år at der er en større vandforbrug end normal.

Vi har arbejdet videre med ledningen fra byskiltet i Hvidbjerg og ned i svinget efter

Claus Christensen for i nødstilfælde at kunne hjælpe med vandforsyning.

Der er ikke indkommet pris for dette endnu.

3 Kassererens beretning.

Ann-Marie Iversen gennemgik det reviderede regnskab pr. 31/12 2023, og



det viser, at der er indtægter for i alt kr. 404.571,-

Produktionsomkostninger andrager kr. 201.009,-, distributionsomkostninger kr.

60.896,-.

Administrationsomkostninger, forsikringer og konsulentbistand kr. 81.247,- og

renteindtægt kr. 230,-.

Så derfor slutter 2023 med udgifter på kr. 343.152,- hvilket resulterer i et overskud på

kr. 61.419,-.

Indestående i pengeinstitut kr. 1.044.774,- og egenkapital udgør kr. 4.182.961,- og

anlægsværdi efter afskrivning er pr 31/12 2023 opgjort til kr. 3.057.341,-

Der er i øvrigt oppumpet ca. 15.000 m3 vand i 2023.

4. Budget for 2025 viser et underskud på kr. 91.950,-.

Regnskab, budget, takstblad samt formandens beretning blev godkendt af

generalforsamlingen. (takstblad er foreløbig, da der ikke endnu foreligger

godkendelse fra kommunen).

5. Valg til bestyrelsen:

Susanne Johansen og Lean andersen.

Begge modtog genvalg.

Steen Christensen blev genvalgt som suppleant for bestyrelsen.

6. Ib Madsen og Anne Marie Nielsen blev genvalgt som revisorer.

Johannes Lillelund blev genvalgt til revisorsuppleant.

7. Indkomne forslag.

Efter at Nordjyske har udmeldt, at ugeavis ikke udkommer husstands omdelt, er

vores vedtægter blevet forældet, da der i dem står at indkaldelse til bestyrelses møde

skal ske i Morsø Folkeblad senest 14 dage før generalforsamling.

Her var drøftet forskellige muligheder med evt. mail, sms evt. kirkeblad eller andre

muligheder.

Vi tager det op med generalforsamlingen i Vandråd Mors den 20. marts 2024, da der

nok er andre vandværker, der står i samme situation.

8. Eventuelt.

Der var forslag om evt. at arbejde med opsætning af solceller til at lave

billig strøm, men der er også her et oplæg fra Vandråd Mors på mødet.
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